
Zápisnica zo zasadnutia Rady Klubu Trubačov SR z dňa 11.5.2023 on line stretnutie 
 

Prítomní: 

Jakub Badrna, Edmund Hatiar, Hanka Grellnethová, Lucia Blšáková, Peter Mihálik, Igor Kučara, 

Neprítomní: Juraj Beniač - ospravedlnil sa 

 

Zasadnutie otvoril Jakub Badrna, všetkých privítal, a dával hlasovať za program zasadnutia.  

Program bol schválený prítomnými členmi. (Igor Kučara bol ešte na ceste, pripojil sa neskôr) 

 

1. Československá súťaž trubačov 2023, 2024 

Informácie o súťaži v ČR predniesol Jakub Badrna, išlo o tieto dôležité informácie: 

 

A, Na súťaž vysiela klub dvoch porotcov, navrhnutí boli Miroslav Mašát, a Štefan Ládovský, 

rada ich menovanie podporila a poverila J.B., aby ich oslovil. 

 

B, Podľa propozícii majú deti do 15 rokov, aj keď nie sú členovia klubu trubačov, zľavu akoby 

boli členmi klubu. Hanka Grelnethová potvrdila, že u nás môžu byť členovia klubu už od 10 rokov, 

Jakub Badrna dodal, že túto možnosť zľavy český klub s nami neprerokoval. Edmund Hatiar uviedol, 

že zľavy, ktoré dáva jeden klub, platí aj pre druhý klub, čo je zahrnuté v zmluve o spolupráci. 

 

C, Michal Olos sa opýtal ohľadom poplatkov za raut a obed. Edmund Hatiar upresnil, že je to 

v Čechách podľa vzoru nemeckých súťaží, formou bufetu, každý si kúpi čo potrebuje, čo je zmena 

oproti minulému roku, kde bol raut výrazne sponzorovaný organizátormi.  Jakub Badrna upresnil, že 

situáciu zhodnotíme po súťaži. O rok, budeme organizovať súťaž na Slovensku. 

 

D, Súťaž 2024: 

 Jakub Badrna informoval o našej súťaži 2024.  

Možnosť organizovať súťaž v Stupave sa zrušila pre opravu parku, park sa od októbra tohto roku 

zatvára na 18 mesiacov. Súťaž bude predbežne v OPK Skalici – Holičský zámok pri Skalici. Je tam do 

5km ubytovanie (internát), dokonca v prípade nepriaznivého počasia súťaž môže prebiehať  vo vnútri 

kaštieľa. Predsedníčka osvetovej komisie možno príde do Čiech prevziať putovný tesák.  

 V prípade nepredvídateľných nepriaznivých udalostí Edmund Hatiar navrhol zorganizovať súťaž 

v Liptovskom Hrádku. 

 

2.  ME trubačov - súbor, organizácia cesty 

 

A, Jakub Badrna predniesol informáciu o súboroch, ktoré idú na ME.  

Je to Prešovský súbor, kontaktná osoba je Oskar Takáč, učiteľ na lesníckej škole v Prešove, a Trubači 

z rodného kraja.  V Es kategórii nie je dohodnutá zostava hráčov. Otázne je či sa podarí z časového 

hľadiska nacvičiť súťažné skladby. 

B, Edmund Hatiar informoval aké sú náklady na ME a to ubytovanie, strava a doprava, s tým, 

že Klub Trubačov prepláca náklady na ubytovanie a dopravu. Momentálne nie je schválený rozpočet 

SPK, tak zatiaľ nie sú jasné zdroje pre toto podujatie. Igor Kučara riešil možnosť dopravy spoločným 

autobusom spolu s Prešovčanmi. 

Dohodlo sa, že Igor Kučara urobí kalkuláciu nákladov cez Mareka Randu. Jakub zistí počet ľudí na ME, 

a Edmund zistí náklady na ubytovanie a stravu. 

C: Edmund Hatiar predniesol návrh na porotcu, ktorého musíme vyslať na ME. Mal by to byť 

Bohuš Smutný, ktorý už má skúsenosti z ME z Levoče a Moravských Lázní, a aj ostatných porotcov 



pozná.  Rada sa dohodla, že Jakub Badrna osloví najprv Bohuša Smutného , ak nebude môcť, tak 

osloví Štefana Ládovského. 

 

3. Poľovnícke Vianoce, 

 

Jakub Badrna informoval radu o organizácii  Poľovníckych Vianoc, keďže Juraj Beniač bol na 

cestách a nemohol sa zúčastniť zasadnutia. Reagoval najmä na otázky Michala Olosa,  ohľadom 

zloženia súborov na balkóne, ohľadom finančnej podpory klubu a riešenia scenára. Všetko organizuje 

Cornu ludens, peniaze na Vianoce zháňa priamo od SPK Cornu ludens. Zatiaľ nie je rozpočet na SPK 

schválený, tak je to ešte nevyriešené. Klub trubačov toto podujatie v rozpočte nemá. Jakub Badrna 

tvorí scenár, Jurajovi bude potrebné pomôcť s dolaďovaním niektorých (hudobných, scenárových 

a organizačných) detailoch.   Jakub Badrna v spolupráci s Jurajom Beniačom a Igorom Kučerom, 

prípadne s inými lektormi zabezpečia hráčov a nacvičia program. 

Vianoce sa uskutočnia tentoraz v dome kultúry Fatra, kde hráva ŠKO Žilina. Jakub Badrna 

pôjde pozrieť priestory, aby vedel koľko ľudí tam môže hrať.  

Jakub Badrna poprosil MO, aby mu prepísal noty, ktoré sú písané rukou, a budú sa hrať na 

Vianociach. Michal Olos prisľúbil pomoc pri prepisovaní notového materiálu. 

 

4. Spolupráca so ZUŠ a SOŠL 

 

A, Jakub Badrna informoval o stave vyučovania poľovníckej hudby na lesníckej škole v Banskej 

Štiavnici a v Prešove. 

V Banskej Štiavnici končí učiteľ Štefan Petrikovič. Momentálne nemajú učiteľa, ktorý by sa venoval 

trúbeniu. Je úvaha o zamestnanie učiteľa ZUŠ na polovičný úväzok na lesníckej škole. Momentálne je 

to v rozpracovanom štádiu, problémy môžu byť s financovaním hodín zo strany žiakov.  

Čo sa týka Prešova, tam vedie lesničiarov OskarTakáč, (Jožko Danko, ktorí je  na dôchodku mu 

pomáha). Na súťaži v Kostelci nad Černými lesmi nebol, tak novšie informácie nemáme.  

Jakub Badrna hodnotil aj úroveň slovenských súborov na študentskej súťaži. Je dosť nízka v porovnaní 

s Českými súbormi. Edmund Hatiar vysvetlil, že u nás hrajú žiaci len štyri roky, v Čechách majú viacej 

žiakov aj zo ZUŠiek. A najvyššiu úroveň majú samozrejme vysoké školy, kde hrávajú minimálne 5 

rokov. Naša Technická univerzita vďaka korone a pandemickým opatrenia je na horšej úrovni. Pôsobí 

tam ale Bohuš Smutný, ktorý rozbehol povinne voliteľný predmet na katedre poľovníctva. Od 

septembra má schválené osnovy, študijný program, tak je nádej, že sa úroveň hry vo Zvolene zvýši. 

 

B, Igor Kučara  predniesol sebakritickú úvahu o vzdelávaní trúbenia na Slovensku. Položil 

základnú otázku. „Čo robíme zle, keď stále sa akoby nič nemení?“ Je ochotný vycestovať, učiť, 

poskytovať cenné rady. Ale akoby nebol záujem.  

 Edmund Hatiar vysvetlil vzdelávanie na strednej škole v Liptovskom Hrádku. Najmä LKT 

a ZKT. Študenti majú zadarmo ubytovanie, platia si len lektora a stravu aj tak len štyroch  z 20 – tich 

študentov (20%) dokáže presvedčiť, aby išli na kurz. Vysvetlil aj situáciu v Prešove, kde trubači ešte 

nikdy neboli na kurze. JAKUB BADRNA vysvetlil , že každá tá škola si ide svojou cestou a chýba tomu 

nejaké spoločné vedenie. Klub by mal viacej spolupracovať so školami. Treba podchytiť a nadchnúť 

vedúcich na školách. IGOR KUČARA  spolu s EDMUNDOM HATIAROM navrhli robiť pre školy výchovné 

poľovnícke koncerty, kde po koncerte by bol mini kurz – hodina výuky hry na poľovnícky roh 

a lesnicu. Najbližšie by sa to mohlo organizovať na seminári v Banskej Štiavnici. JAKUB BADRNA 

vyslovil požiadavku vypracovať osnovy na vyučovanie poľovníckej hudby na ZUŠ – kách. EDMUND 

HATIAR prisľúbil osnovy zo ZUŠ Potštát, kde ich má schválené Janka Kozubíková a podľa nich aj 



vyučuje lesníkov z vojenských lesov. Tento bod ostal otvorený a pre málo času nevyjadrovali sa 

k nemu všetci členovia klubu.  

  

5. Prezentácia Klubu návrh repre predmetov 

 

Taktiež informoval JAKUB BADRNA. Ide o perá, ceruzky – dôležitá pomôcka pri značení do 

nôt, taktiež polokošele, prípadne poháre na víno ako reprezentačný dar. Je potrebné to rozbehnúť, 

aby sme mohli niečo ponúknuť na ME 2023. Nevieme množstvo ani cenovú ponuku nemáme.  

EDMUND HATIAR navrhol, aby sa urobil bilten – brožúrka o klube trubačov. Možno vo forme 

vizitky, ktoré by sa rozdávali na poľovníckych dňoch. JAKUB BADRNA prosil, nejakého člena klubu 

trubačov, ktorí by spravil text. Momentálne sú všetci zaneprázdnení, nikto sa na to nepodujal.  

 

6. LKT 2023 

IGOR KUČARA  urobí promovideo ku kurzu, EDMUND HATIAR a JAKUB BADRNA dohodnú 

ďalšie podmienky a upravia propozície, najmä v prípade neúčasti a odhlásenia z kurzu, koľko peňazí 

sa môže odhlásenému účastníkovi vrátiť. Termín dohodli v polovici mája 2023 

7. Unesco  

JAKUB BADRNA vysvetli situáciu z minulého roku. Žiadosť nebola podaná. Mali by sme mať 

istého človeka  v komisii na ministerstve kultúry, ktorý sa bude snažiť posunúť žiadosť na schválenie. 

Jakub priznal časovú náročnosť celého procesu.  

EDMUND HATIAR vysvetlil, že v Českej republike išlo o celý zápis loveckej hudby do zoznamu 

Uneska, a keďže sme to nemali schválené na národnej úrovni, tak nedávala ani Česká republika. 

Počkajú, kým sa nám to podarí dať na národný zoznam.  

JAKUB BADRNA s EDMUNDOM HATIAROM spolu vytvoria nový návrh, a dohodnú ďalší 

postup. 

 

8. Zápisnice 

JAKUB BADRNA informoval, aké ú podmienky zverejňovania zápisníc na internete.  

LUCIA BLŠÁKOVÁ uviedla, že keď je zápisnica v poriadku, nevie či ju má len poslať predsedovi, alebo 

ju má hneď aj zverejniť. Keďže na web stránku majú prístup všetci členovia rady klubu. Je potrebné 

tieto veci priamo komunikovať medzi zainteresovanými a riešiť čo najskôr po schválení zápisnice.  

 

9. Storno podmienky 

Pre pokročilosť času JAKUB BADRNA spolu s EDMUNDOM HATIAROM spoločne vykomunikujú 

a dohodnú aktualizáciu propozícii kurzov. Viď bod 6  - LKT 20203 

 

10. Podpora súborov 

Informatívne sa riešila zatiaľ len veľkosť a počet súborov, ktoré sa zídu na Československej 

súťaži .  

11. DVD  

JAKUB BADRNA s  EDMUNDOM HATIAROM  dohodli, že sa musia spolu stretnúť a napísať 

scenár. Bude to zrejme jeden víkend. Predbežne je DVD riešené ako výukové DVD na organizovanie 

spoločnej poľovačky. Časovo to bude stačiť riešiť v období pred kurzom, niekedy v júli.  

 

V  Ružomberku 26.5.2023 

Michal Olos 


